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§ 1 Sammanträdets öppnande 

Ordförande Karin Lansky hälsade alla välkomna till 

sammanträdet. 

 

§ 2 Anmälan av föregående protokoll  

Föregående protokoll godkändes och lades till 

handlingarna 

 

§ 3 Fastställande av dagordning 

Dagordning godkändes 

 

§ 4. Val av justerare och dag för justering   

Till justerare utsågs Karin Lansky och Pia Olsson. 

Protokollet justeras elektroniskt och undertecknas vid 

nästa sammanträde den 18/4 2018. 

 

§ 5. Förvaltningsinformation 

 

a) Den nya avdelningschefen Ingrid Brännström 

presenterar sig själv. Hon har arbetat i staden i 

många år inom olika områden och inom olika 

professioner. Hon har lång erfarenhet av att arbeta 

med äldreomsorg, funktionsnedsättning och 

socialpsykiatri. Hon kommer närmast från Hässelby-

Vällingby där hon också arbetat som avdelningschef. 

För närvarande arbetar hon halvtid inom båda 

förvaltningarna men från april kommer hon enbart 

att finnas inom Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning.  

 

 

b) Rådet besöks av Mats Grönvik, landskapsingenjör 

som arbetar i förvaltningen. Han påminner om de två 

tillgänglighetsvandringarna som rådet ska delta i. Den 

16/3 görs en vandring i Kista centrum. Då kommer 

även två ledamöter från pensionärsrådet att gå med.  

Den 13/4 gör rådet en vandring i Porkalaparken, en 

nyligen ombyggd park i Akalla. 
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Mats redovisar också ett svar han fått från 

Familjebostäder angående synpunkter om hiss och 

trappor från en tillgänglighetsvandring i Folkets Hus 

i Rinkeby. Familjebostäder svarar att hela fastigheten 

ska renoveras med start i november 2018. 

Renoveringen kommer att pågå under några år. 

 

Lekplatsen vid Husby Gård kommer att renoveras. 

Mats har fått ett förslag på hur det planeras se ut. 

Förslaget kommer att visas för rådet vid nästa 

sammanträde. 

 

Karin önskar att det fanns en karta över området där 

det är utmärkt vilka gator och områden trafikkontoret 

ansvarar för och vilka stadsdelsförvaltning har. Mats 

säger att han inte tror att det finns en sådan. Han 

uppmanar till att använda Tycktill knappen vid 

synpunkter eller klagomål. 

 

§ 8. Ärenden till nästa nämndsammanträde 

Ärendelistan var ej publicerad vid tidpunkten för 

sammanträdet. 

 

Rådet har tagit del av Funktionshindersinspektörernas 

årsrapport 2017 och protokollen från kommunstyrelsens 

råd för funktionshinderfrågor från den 4 december 2017 

och från den 5 februari 2018. Dessa har tidigare mejlats 

ut. Inga synpunkter kom upp under mötet. 

 

§ 9. Information och dialog 

Rådet besöks av Roger Vilborg och Emilia Bergius från 

Stockholms valnämnd. Pensionärsrådet deltog också vid 

mötet. 

Kommunens valnämnd som är obligatorisk står för det 

praktiska genomförandet av valen och ska bland annat 

titta över tillgänglighet, utrusta och bemanna lokalerna 

där valen sker, sköta den preliminära 

sammanräkningen av rösterna och rapportera 

resultaten. 
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Syftet är att det ska vara enkelt att rösta. Alla lokaler 

ska vara tillgängliga för personer med 

funktionsnedsättning. I innerstaden ska det vara max 

en km till en vallokal från de enskildas bostad, i 

ytterområdet max två km. 

De personer som rekryteras som röstmottagare går en 

utbildning där bland annat bemötandefrågor är i fokus 

och Stockholms stads bemötandeguide ingår i 

utbildningen. Röstmottagarna har tystnadsplikt och 

ska vid behov hjälpa enskilda personer att rösta, vilket 

bland annat kan handla om att hjälpa till med att 

stoppa in valsedel i kuvert. Personer som har 

biståndsbeslut om ledsagning får använda 

ledsagningen till att komma till vallokalen utan att 

påverkar beviljade timmar i beslutet. 

Vid rekrytering av röstmottagare tas hänsyn till 

befolkningsstrukturen inom stadens olika 

stadsdelsområden. I områden med många personer 

med utländsk härkomst är ett fokus att bemanna 

vallokalerna med röstmottagare som är flerspråkiga. 

Vid rekrytering försöker man också få en variation på 

köns- och åldersfördelning. 

 Förtidsröstning anordnas på äldreboenden, servicehus 

och häkten utifrån beräkningen att minst 10 personer 

kan tänkas rösta där. Förtidsröstning kommer att äga 

rum på Kista servicehus och Kista vård- och 

omsorgsboende. På sjukhusen i Stockholmsområdet är 

det bara Södersjukhuset som erbjuder möjlighet till 

förtidsröstning.  

§ 10. Övriga frågor 

Pia är orolig för ungdomar som driver runt vid centrum 

och dricker alkohol öppet, även cannabisrökning är 

vanligt förekommande. Hur stävjar vi detta? Ingrid 

föreslår att rådet bjuder in någon som arbetar ute på fältet 

med ungdomar och som kan informera om de utmaningar 

som finns och vilka åtgärder som vidtas. Mats berättar i 
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sammanhanget att han fått höra av kommunpolisen att de 

2017 lagfört 1800 fall av drogrelaterade brott i området. 

 

§ 11. Nästa sammanträde 

Nästa möte är den 18 april 2018 kl. 14-16 i Järvasalen, 

Borgarfjordsgatan 14, Kista.  

 

§12. Avslutning 

Ordföranden avslutar mötet. 

 

Bilagor 
1. Funktionshinderinspektörernas årsrapport 2017. 

2. Protokoll, kommunstyrelsens råd för funktionshinderfrågor 

den 4 december 2017 

3. Protokollet från kommunstyrelsens råd för 

funktionshinderfrågor från den 5 februari 2018. 

4. Frågor och svar om Stockholms stads funktionshindersråd 

version 2018-02-07 

 

   

   

   
 


